
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2022:2	
Tid:	15	februari	2022	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:		Digitalt	möte	
	
Närvarande:	Frank	Larsgård,	Fredrik	Degerman,	Björn	Kärnebro,	Andreas	Karlsson	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	väljs	till	justerare	för	protokollet. 

4. Godkännande	av	dagordning	
Dagordningen	godkänns	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	–	årsredovisningen	är	klar	och	ligger	hos	revisor	för	genomgång.	

Kommer	sannolikt	skickas	ut	till	styrelsen	för	elektronisk	signering.	LOK	stöd	
inlämnat.	Dock	körs	en	drive	från	riksidrottsförbundet	att	kontodetaljer	
stämmer.	De	är	inte	nöjda	med	att	det	står	bara	Stämningsgårdens	förening	
och	vill	att	vi	lägger	till	idrottsförening	i	kontonamnet.	Fredrik	har	kontaktat	
banken	som	genomför	nödvändiga	ändringar.		

b. Material	–	vi	handlade	in	extra	mycket	material	i	fjol,	lite	för	att	
leveranstiderna	blev	en	utmaning.	Men	det	medför	att	i	är	gott	förberedda	för	
kommande	säsong	med	ett	välfyllt	förråd.		

c. VFF/SISU	–	Inget	att	rapportera	
	

6. Senaste	mötesprotokoll?	
Protokollet	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	

7. Mötesfrågor	
a. Årsmöte	–	verksamhetsberättelse	och	verksamhetsplan	är	i	stort	klarar.	

Årsredovisningen	klar.	Frank	kallar	till	digitalt	möte	som	bestämd	den	23	
mars	18	–	20,	innan	23	februari.		

b. Diplomerad	förening	–	kostnad	för	verktyg	kollas	av	Emma	P.	
c. Ängsvall	–	skötsel,	Frank	har	kontaktat	Pontus	och	Martin,	har	inte	fått	

återkoppling	än.	Kommer	skicka	ut	meddelande	på	Whats	Up	eller	mail	
när	återkoppling	finns.			
	

8. Övriga	frågor	
a. Ängsvalla	–	dränering,	Fredrik	har	varit	i	kontakt	med	kommunen	som	

kommer	möta	upp	med	Fredrik	när	våren	kommer	för	att	titta	över	
dräneringsmöjligheter.	Dock	är	det	fokus	på	vägen,	eftersom	kommunen	
äger	den	men	inte	marken.	Å	andra	siden	skulle	det	inte	vara	något	poäng	
för	oss	att	dränera	Ängsvalla	om	inte	avrinning/dränering	vidare	från	
Ängsvalla	fungerar.	Då	lär	vi	bara	flytta	vattnet	men	inte	få	bort	det.	Så	det	
hänger	lite	på	att	kommunen	anser	att	vägens	dränering	behövs	ett	lyft	för	
att	vi	ska	kunna	få	någon	form	av	optimal	dränering	av	Ängsvalla.		

b. Har	inte	hunnit	kolla	upp	9	manna,	7	manna	mål	med	kommunen.	Fredrik	
återkommer	i	ärendet.	

c. Vi	beslutade	att	ha	ett	extra	styrelsemöte	för	att	säkerställa	att	allt	är	klart	
inför	Årsmötet.	Frank	dubbelkollar	igen	med	valberedningen	om	de	är	
klara	med	sitt	arbete.	



d. Frank	redovisade	snabbt	återkoppling	från	Medle	kring	samarbete	med	
P09.	Tränare	och	ledare	har	redan	en	dialog.	En	utmaning	som	den	
värdsliga	saken	det	är	att	SIK	spelare	tycker	det	är	lite	jobbigt	att	få	till	
träningar	i	Medle.	Hoppas	att	det	ändå	kan	lösas	på	något	sätt.	Däremot	så	
ser	det	nu	ut	som	att	några	slutar	i	Medle	och	andra	går	till	Myckles	
060708	lag.	Vi	ska	få	ytterligare	återkoppling	från	Medle	efter	dom	har	
haft	ett	ledarmöte	de	16	februari	hur	situationen	ser	ut	med	antal	spelare.		
			

	
9. Nästa	möte	

	
Onsdag	2	mars	2022	kl.	18:30	till	20:00	
Årsmöte	23	mars	2022	kl.	18:00	–	20:00	
	
Årsplan	styrelsemöten:	mars/april/juni/aug/sept/okt/nov	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 Justeras	
	
Frank	Larsgård	 	 	 Fredrik	Degerman	
	 	 	


